



Bij deze stuur ik jullie de beslisnota voor de voorraad antigeentesten en de bijlage van de beslisnota.

We hebben ervoor gekozen om hem nog niet in de lijn te zetten aangezien we een punt hebben waar we eerst jullie input op willen hebben. Dit gaat om optie 2b. Inzet BD antigeentesten TvT. SON heeft aangegeven deze BD testen, n.a.v. de pilot die ze hebben gedraaid met BD testen, niet verder in te zetten bij TvT. Dienst Testen staat achter de argumentatie aangezien de doorlooptijden omhoog gingen en kwaliteit verminderd werd doordat de flexibelere neusswab minder goed werkt (ik stuur jullie de mail van SON door met deze argumentatie). Wij hebben echter twijfels of we dit moeten accepteren of dat wellicht een gesprek op bestuurdersniveau nog kan helpen om deze testen toch in te zetten. Als we dit namelijk niet doen dan schrijven we al deze BD testen af, een andere optie hebben we namelijk niet meer voor deze testen.

Verder hebben we met FEZ ( 5.1.2e ) afgesproken dat na duidelijkheid op bovenstaand punt we de nota ook in de lijn zetten naar 5.1.2e voor akkoord vanuit FEZ.

Ik hoor graag wat jullie van de nota vinden en of jullie voor een gesprek met bestuur SON zijn of dat jullie achter hun argumentatie en besluit van Dienst Testen staan.

Voor nu een fijn weekend.

Groet,

5.1.2e